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申 請 /取 消 “招 商 永 隆 提 款 卡 /招 商 永 隆 信 用 卡 聯 繫 存 款 賬 戶 ”操 作 之 服 務 

Application/ Cancellation of Service Operated by the Deposits A/C Linked to CMB Wing Lung ATM Card / CMB Wing Lung Credit Card 

 

致 招 商 永隆 銀 行 有 限 公 司  日期  
To : CMB WING LUNG BANK LTD Date :   
 
敬啟者   

Dear Customer(s)   
 
賬戶號碼  Account No. :  020-6  
 
戶  名  Account Name :  
  
 
上述之港幣儲蓄 /往來賬戶已附加於本人持有之招商永隆提款卡 /招商永隆信用卡，請  貴行
按下列指示辦理增加 /取消有關服務。  

The abovementioned HKD savings/current account has been linked with my CMB Wing Lung ATM Card/ 
CMB Wing Lung Credit Card. I hereby request you to add/cancel the designated service(s) as below.  
 
[請於適當空格加上 “”號  Please tick the applicable box(es)] 

服務 Service(s) 申 請 
Apply 

取 消 
Cancel  

 購買香港賽馬會現金券   

 Purchase of Hong Kong Jockey Club Cash Voucher 

  

 

本人同意上述申請之服務 (如有 )將一直有效，直至本人結清上述賬戶或取消有關服務。  

I agree that the service(s) applied above (if any) shall be valid until the closure of the abovementioned account 
or cancellation of the service.  

 

本人明白使用招商永隆自動櫃員機服務，須受  貴行《賬戶及服務一般條款》及《招商永隆
銀行信用卡條款》。  

I understand when using ATM service of CMB Wing Lung Bank, I am bound by the “General Conditions for 
Accounts and Services” and “Terms and Conditions of CMB Wing Lung Credit Card”. 
 

 

 

 

 

 

 

. . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . .  

戶主簽署  Signature(s) of Cardholder(s) 

(請以留存本行之印鑑簽署 )  

(Please use your signature filed with the Bank) 

 

 

 

銀行專用 FOR BANK USE ONLY 

CIF No. Signature Verified Details Verified Data Input 
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表格遞交方式  

Form Submission Method 
 

 

 
 
本地客戶(Local Customer)︰ 

 
填妥表格後，可親身交回任何一間招商永隆銀行分行，以便處理。  

After completing form, local customer could submit the form to any branch of 
CMB Wing Lung Bank Limited in person for processing. 
 
 
海外客戶(Overseas Customer)︰ 

 
填妥表格後，可郵寄至任何一間招商永隆銀行分行。  

After completing form, overseas customer could submit the form by mail to  
any branch of CMB Wing Lung Bank Limited. 

 


